

# Styrelsemöte 2016-05-02 Protokoll

Plats: Sundahallen

Tid: 18.00-21.00

Närvarande: Nina, Lena, Marie, Kristina, Josefina, Katarina, Marcus Malin

## 1. Genomgång föregående mötesprotokoll

Händelserna vid förra mötet diskuterades igenom. Alla fick möjlighet att säga sitt och vi diskuterade vad vi skall tänka på under våra möten och hur vi nu går vidare.

Hemsidesansvarig: Mona Bengtsson stöttar upp temporärt, på sikt kan Marcus ta över tillsammans med Lena. Marcus arbetar just nu med att koppla ihop IdrottOnline med LOKstöden.

**Beslut:** Messengergruppen endast till för information. Josefina skapar ny messengergrupp.,

**Beslut:** Inga månads/nyhetsbrev. Fokus kommer att läggas på att hålla hemsidan uppdaterad samt Facebook.

Hemsidan uppdateras med "följ oss på Facebook" funktion. Lena ordnar.

Kassör: Linda, redovisningskonsult, gör bokslut. Diskuterades hur vi skall lösa denna fråga framåt.

Överenskomms att Kristina börjar titta på dokument för delegationsordning/spelregler/attesträtt. **Till balanslista**

Hon skall också kolla upp vad det skulle kosta oss att skaffa ett molnbaserat ekonomiprogram. **Till balanslista.**

**Beslut:** För 2016 köper vi tjänsten att ansvara för våra fakturor och fullmakter av Linda.

TDB: Behövs ny kassör och arrangör i TDB.

**Beslut:** Malin tar dessa uppdrag

Mötessekreterare: Josefina åtar sig denna uppgift fr o m nästa möte.

## 2. Genomgång sponsorer Christmas Show

Lena gick igenom sponsringsläget för Christmas Show.

## 3. Punkter för information och diskussion

1. Förenade hästkrafterprojektet - skall vi köra träning? /Lena  
Fråga inkommen från Spekeröds Ridklubb. **Beslutades** att inte hålla fler gensamma träningar inför Akzo Cup. Lena meddelar Spekeröds Ridklubb vårt beslut.
2. Fullmakt /Nina  
Nina ordnar dessa snarast.
3. Hemsidesaccesser - vem/vilka?  
**Beslutades** att Nina, Lena och Marcus med hjälp av Mona skall ha hemsidesaccess. På sikt är även Kristina intresserad.
4. Månads/Informationsbrev?  
Avskaffas, se beslut under punkt 1.
5. Sveland Cup 6/6.  
Saknas fortfarande en del funktionärer. **Beslutades** att Nina undersöker möjligheten till fotograf på denna tävling.
6. Akzo Cup 18-19/6 Här behövs också fler funktionärer. Underlaget på Holmegård . behöverkollas upp innan tävlingen. **Beslutades** att Nina stämmer av med Christina.

#### 4. Punkter till beslut

1. Rutin Idrott Online /Marcus  
Marcus håller på att testköra möjligheten att använda sig av inbjudan via IdrottOnline för aktiviteter. Fördelarna med detta är flera, men framförallt underlättas administrationen. **Beslut**as att vi från och med nu använder oss av detta system vid inbjudningar till aktiviteter. Tyvärr fungerar det inte för träningar, där fortsätter vi att använda oss av anmälningsformulär
2. Aktivitet Clinic /Lena  
Förslag på tömkörningsclinic med Mia Söderberg den 23/5 kl. 18.30-20.30 Bergs gård, Ödsmål. Kostnad 50 kr medlem/100kr icke medlem. **Beslut**as enligt förslag. Inbjudan går ut via IdrottOnline.Marcus och Marie ordnar fika. Mia kommer att visa en mer rutinerad häst, önskar också tillgång till en mindre rutinerad ponny. Ronja/Tjalle tillfrågas. Tanke finns på en uppföljning på medlemsdagen med individuell träning, intresselista läggs ut vid aktiviteten den 23:e.
3. Aktivitet Vattengravsträning /Lena  
Förslag på vattengravsträning med Lotta Wahlborg den 26/5 fr. kl. 14.30. 3-4 grupper, 5 elever/grupp. 450 kr/person faktisk kostnad, SHRF subventionerar med 150 kr. Man kan även använda funktionärspoäng. Anmälan bindande 5 dagar innan, därefter avgift åter vid uppvisande av sjuk/veterinärintyg alt. möjlighet att ta in egen reserv om reservlista inte finns. **Beslut** enligt förslag. Malin och Katarina ansvariga för aktiviteten, Lena ordnar anmälningsformulär.
4. Sponsringserbjudande från Tidningen Ridsport för ställningstagande /Lena  
Klubben har erbjudits att köpa två böcker med 50% rabatt att användas som priser. **Beslut**as att vi köper 40+40 böcker. Lena ombesörjer detta.

#### 5. Övrigt

1. Beslutas att Lena och Nina får mandat att handla fler priser från Hööks när de hämtar ut priserna div. 1.
2. Inbjudan till höstens div.2 går ut under veckan.
3. Inkommet förslag från medlem. Bordläggs

Nästa möte onsdag 25/5 kl. 18.00-20.50 i Sundahallen



---

Nina Rasmusson, ordförande



---

Malin Aulin Larsson, sekreterare